
3618
Vragen van de leden Neppérus en
Teeven (beiden VVD) aan de minister
van Binnenlandse Zaken en de
staatssecretaris van Financiën over
de onveiligheid van websites van de
overheid. (Ingezonden 5 augustus
2009)

1
Kent u het artikel over de onveiligheid
van websites van de overheid,
waaronder die van de Belastingdienst
en de Sociale Verzekeringsbank?1

2
Wat vindt u van de inhoud van het
artikel en het achterliggende
onderzoek van Networking4all en
deelt u de conclusies van het
onderzoek?

3
Bent u, of een collega, al eerder
geïnformeerd over de onveilige
elementen op de websites?

4
Hoe wilt u tegengaan dat informatie
die door burgers wordt gegeven
onbedoeld bij criminelen kan komen
via een lek op een overheidswebsite?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
De Roon en Brinkman (beiden PVV),
ingezonden 4 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z14497).

1 Algemeen Dagblad, 3 augustus 2009:
«Websites overheid lek als een mandje».

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de staatssecretaris van
Financiën (ontvangen 27 augustus
2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van de leden Teeven en
Neppérus (beiden VVD) over de
onveiligheid van overheidswebsites
die werden ingezonden op
5 augustus 2009, deel ik u mede
namens de staatssecretaris van
Financiën mee, dat het niet mogelijk
is deze vragen binnen de gestelde
termijn te beantwoorden. De reden
hiervoor is dat de noodzakelijke
interdepartementale afstemming
meer tijd vergt.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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